ACCOUNTANT PRO 如意算盤

READ ME

新增及新改良功能:

1. 一個新畫面於 'C.16 計劃訂貨單' 已加入. 使用者可選擇過去的購貨及銷貨日期及 '貨品找尋' 來擷取訂貨參考資料. 此資料可自由修改以用作為訂貨計劃. 每直列均可雙按其表頭作排序及印出報表. 有數量填於 '自動訂貨' 欄的則可每個供應商自動產生一訂貨單. 使用者必須於自動產生的訂貨單作出修改, 加入其他訂貨資料. 此畫面須螢幕支持最少 1024 X 768.

2. 兩個新按鈕已加入畫面 C.16, 覆製 及 貼上 按鈕是可讓你保存另一套訂貨計劃資料之用. 按 覆製 鍵可將現在的資料覆製, 然後你可更新另一套資料作其他用途, 之後你可按貼上來回復之前已覆製的資料. 你已覆製的資料不會因你關閉電腦而失去, 直到下次你按覆製另一套資料才會被蓋掉.
3. 於付款給供應商畫面 (C.7) 中, 支票格式已增加至三種, 請先選擇 #1至 #3式才列印.

4. 新畫面 B.23 及 C.18 已加入用以由 Excel 檔案匯入資料至銷售發票及購貨發票.
5. 新畫面, 日記帳 (A.20) 已加入並可處理非即時性過帳的日記帳, 而現存的 A.4 畫面改稱為傳票並維持其即時過帳特性. 詳情請參考畫面A.20 內的 ... 按鍵.
1. A new function, name 'C.16 P.O. Planning' is added. User can search purchase and sales data by input specific period. Then, relate data will appear for planning the purchasing. User can edit for any correction, each data column can be sort by double clicking their header. All items with  quantity (input manually) show under this windows can be auto generate to 'C.4 P. O.' (group by each supplier) by pressing 'Auto Generate Button'. User should edit each generated P.O. manually to provide additional information. Your screen should support 1024 X 768 to use this function.
2. Two new buttons are added into screen C.16, the Copy button and the Paste button are use for holding another set of P.O. data. You can Copy your current data and then generate another data set for any purpose and after that, you can Paste back your last copied data set. Your copied data set     will not lost even you turn off your computer until you Copy another set of data to overwrite it.
3. In screen Payment to Supplier (C.7), Cheque format added to 3 different format, please select #1..#3 format before print.
4. New screen B.23 and C.18 added for import sales invoice and purchase invoice data into the system from Excel file.
5. New screen, Journal (A.20) added for batch processing the G/L journal while the A.4 screen changed to Voucher which is real-time mode. Please refer to screen A.20 and click the ... button inside for more information.

